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POTRDITEV ZAPISNIKA 11. REDNE SEJE 

OBČINSKEGA SVETA OBČINE GORJE Z DNE  

11. 11. 2020 



 

Številka: 9000-9/2019-22 
         Datum: 11. 11. 2020  
 

Z A P I S N I K 
 
11. redne seje Občinskega sveta (v nadaljevanju OS) Občine Gorje, ki je bila v sredo, 11. 
novembra 2020, ob 17.00 uri, preko aplikacije ZOOM.  
 

Prisotni: Urban Jan, Jakopič Pavel, Dominik Piber, Primož Pretnar, Edvard Torkar, 
Janez Kolenc, Ivan Ratek, Danijela Mandeljc, Anja Bunderla, Zdenka 
Repe, župan Peter Torkar 

Upravičil: Janez Poklukar (SDS) 
Poročevalci: Grega Jarkovič – vodja MIRa, Aleš Zalar, direktor RTC Zatrnik d.o.o., Uroš 

Čop – pooblaščenec RTC Zatrnika, Janez Resman – direktor 
Infrastrukture Bled, Irena Gogala, vodja finančne službe – Infrastruktura 
Bled, Štefan Korošec, vodja programov – Infrastruktura Bled, Anže 
Bizjak – predstavnik podjetja WTE Projektna družba d.o.o., Mojca Brejc 
– ravnateljica OŠ Gorje, Metka Bobič – predsednica NO, Katja Miklič – 
predstavnica podjetja PNZ svetovanje projektiranje d.o.o. 

Novinarji: / 
Občinska uprava  

občine Gorje: 
Primož Tomše Zorč – direktor občinske uprave, Martina Hribar Brus – 
tajnica OS, Monika Breznik, Drago Bregant, Barbara Whitfield, Blaž 
Branc – tehnična pomoč ZOOM  

 
Seja je bila posneta na diktafon. 
 
Vodil jo je župan Peter Torkar, ki je uvodoma vse prisotne pozdravil.  
 
Pred ugotavljanem sklepčnosti je župan svetnike seznanil, da se bo seja občinskega sveta, 
zaradi zagotavljanja javnosti, slikovno in zvočno snemala s strani Občine Gorje, ki bo 
uporabnik in upravljalec teh posnetkov. Posnetek seje občinskega sveta, ki je namenjen 
zagotavljanju javnosti dela občinskega sveta, bi se neposredno predvajal na Facebook profilu 
Občine Gorje in bi se po končani seji izbrisal. Seja bi se zvočno in slikovno snemala tudi za 
potrebe izdelave zapisnika seje, posnetek pa se bo takoj po izdelanem zapisniku uničil. Ker 
v Poslovniku občinskega sveta ni določb, ki jih v skladu z mnenjem informacijske 
pooblaščenke občinska uprava potrebuje za zakonito snemanje in predvajanje sej 
občinskega sveta je župan predlagal, da o tem, ali naj se izvede zvočno in slikovno snemanje 
seje z namenom zagotavljanja javnosti seje in izdelave zapisnika, glasuje. Na glasovanje je 
dal naslednja predloga sklepa: 
 

1. Občinski svet Občine Gorje soglaša, da se 11. seja občinskega sveta Občine Gorje 
slikovno in zvočno snema s strani Občine Gorje za namen neposrednega predvajanja 
na FB profilu Občine Gorje. 

GLASOVANJE: 
ZA 4 
PROTI 6 

Sklep ni bil sprejet. 
 
 



 

Občinski svet Občine Gorje soglaša, da se 11. seja občinskega sveta Občine Gorje 
slikovno in zvočno snema s strani Občine Gorje za namen izdelave zapisnika. 

GLASOVANJE: 
ZA 10 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
V nadaljevanju je podal poročilo o prisotnosti desetih svetnikov in glede na to ugotovil in 
potrdil sklepčnost. Janez Poklukar se je opravičil.  
 
Gradivo za sejo je bilo objavljeno na spletni strani Občine Gorje in posredovano k vsem 
točkam dnevnega reda. 
 
Svetnica Bunderla je podala pripombo, da je seja javna in da bi se seja morala neposredno 
predvajati na FB. Odgovorila sta ji župan Peter Torkar in Blaž Branc.  
 
V skladu z prvim odstavkom 19. člena Poslovnika so svetnice in svetniki v ponedeljek 9. 11. 
2020 prejeli dodatno gradivo za razširitev 14. točke dnevnega reda ter v torek 10. 11. 2020 
še dopolnjeno gradivo za 5. točko dnevnega reda. Za 11. redno sejo so se sestala delovna 
telesa Občinskega sveta in sicer: 

 Odbor za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti ter javnih financ, 
 Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe, 
 Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami. 

 
V skladu z 29. členom Poslovnika je za enajsto redno sejo Občinskega sveta občine Gorje 
predlagal naslednji dnevni red:  
1) Potrditev zapisnika 10. redne seje Občinskega sveta Občine Gorje z dne 1. 7. 2020 
2) Potrditev zapisnika 3. izredne seje Občinskega sveta Občine Gorje z dne 14. 9. 2020 
3) Odlok o proračunu Občine Gorje za leto 2021, predlog – prva obravnava 
4) Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi medobčinskega inšpektorata in 
redarstva občin Jesenice, Gorje, Kranjska Gora in Žirovnica, predlog – druga obravnava 
5) Odločanje o obstoju javnega interesa graditve žičniških naprav 
6) Elaborat o oblikovanju cen storitev obvezne občinske gospodarske javne službe oskrbe s 
pitno vodo v občini Gorje  
7) Poročilo o delu javnega podjetja Infrastruktura Bled za leto 2019 
8) Program zimske službe 2020/2021 
9) Poročilo koncesionarja za izvajanje javne službe čiščenja in odvodnjavanja odpadnih voda 
WTE za leto 2019 
10) Sklep o določitvi cen programov vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Gorje – 
enota vrtec Gorje  
11) Končni poročili o opravljenih nadzorih o: 
a) Zaključnem računu proračuna Občine Gorje za leto 2019 
b) letnem razpolaganju s premoženjem občine Gorje za leto 2019 
12) Program dela Nadzornega odbora Občine Gorje za leto 2021 
13) Celostna prometna strategija Občine Gorje  
14) Premoženjsko pravne zadeve: 
a) Sklep o ukinitvi statusa javnega dobrega na zemljišču s parc. št. 720/2 k.o. 2187 Zgornje 
Gorje 
b) Sklep o ukinitvi statusa javnega dobrega na zemljiščih s parc. št. 327/10 in 327/11 k.o. 2188 
Poljšica 



 

c) Sklep o ukinitvi statusa javnega dobrega na zemljišču s parc. št. 719/2 k.o. 2187 Zgornje 
Gorje 
d) Sklep o ukinitvi statusa javnega dobrega na zemljiščih s parc. št. 509 in 743/10 k.o. 2187 
Zgornje Gorje 
15) Informacije župana 
16) Pobude in vprašanja 

 
Svetnica Bunderla je spraševala, zakaj na dnevnem redu ni kadrovskih zadev. Župan ji je 
pojasnil, da se zaradi zdravstvenih težav v občinski upravi in kadrovske stiske gradivo za to 
točko ni uspelo pripraviti do roka in da je v kratkem predvidena izredna seja, kjer se bo 
odločalo o tej točki. 
 
Ker ni bilo drugih predlogov za umik ali razširitev dnevnega reda, je župan dal na glasovanje 
predlagan dnevni red.  
GLASOVANJE: 

ZA 9 
PROTI 0 

Dnevni red je bil sprejet.  
 
Zaradi novo nastalih dejstev je župan predlagal razširitev 14. točke dnevnega reda 
»PREMOŽENJSKO PRAVNE ZADEVE« in sicer se dodajo naslednje tri podtočke: 
e) Sklep o dopolnitvi letnega načrta pridobivanja nepremičnega premoženja Občine Gorje za 
leto 2020 in Sklep o dopolnitvi letnega načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem 
Občine Gorje za leto 2020  
f) Sklep o nakupu solastniškega deleža v deležu do 228/300 nepremičnine s parc. št. 247/5 
k.o. 2185 Spodnje Gorje 
g) Sklep o nakupu nepremičnine s parc. št. 1111 k.o. 2185 Spodnje Gorje 
 
Opozoril je tudi, da je bilo na Odboru za prostorsko planiranje in gospodarjenje z 
nepremičninami ugotovljeno, da je potrebno pri točki 14. b Premoženjsko pravne zadeve 
zemljišče s parc. št. 327/11 k.o. 2188 Poljšica izključiti iz predlaganega sklepa, saj gre za 
obstoječo pot, kjer se status javnega dobra ohrani.  
 
Ker drugih predlogov o razširiti oz. umiku ni bilo je na glasovanje dal nov predlog dnevnega 
reda:  
1) Potrditev zapisnika 10. redne seje Občinskega sveta Občine Gorje z dne 1. 7. 2020 
2) Potrditev zapisnika 3. izredne seje Občinskega sveta Občine Gorje z dne 14. 9. 2020 
3) Odlok o proračunu Občine Gorje za leto 2021, predlog – prva obravnava 
4) Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi medobčinskega inšpektorata in 
redarstva občin Jesenice, Gorje, Kranjska Gora in Žirovnica, predlog – druga obravnava 
5) Odločanje o obstoju javnega interesa graditve žičniških naprav 
6) Elaborat o oblikovanju cen storitev obvezne občinske gospodarske javne službe oskrbe s 
pitno vodo v občini Gorje  
7) Poročilo o delu javnega podjetja Infrastruktura Bled za leto 2019 
8) Program zimske službe 2020/2021 
9) Poročilo koncesionarja za izvajanje javne službe čiščenja in odvodnjavanja odpadnih voda 
WTE za leto 2019 
10) Sklep o določitvi cen programov vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Gorje – 
enota vrtec Gorje  
11) Končni poročili o opravljenih nadzorih o: 



 

a) Zaključnem računu proračuna Občine Gorje za leto 2019 
b) letnem razpolaganju s premoženjem občine Gorje za leto 2019 
12) Program dela Nadzornega odbora Občine Gorje za leto 2021 
13) Celostna prometna strategija Občine Gorje  
14) Premoženjsko pravne zadeve: 
a) Sklep o ukinitvi statusa javnega dobrega na zemljišču s parc. št. 720/2 k.o. 2187 Zgornje 
Gorje 
b) Sklep o ukinitvi statusa javnega dobrega na zemljiščih s parc. št. 327/10 in 327/11 k.o. 2188 
Poljšica 
c) Sklep o ukinitvi statusa javnega dobrega na zemljišču s parc. št. 719/2 k.o. 2187 Zgornje 
Gorje 
d) Sklep o ukinitvi statusa javnega dobrega na zemljiščih s parc. št. 509 in 743/10 k.o. 2187 
Zgornje Gorje 
e) Sklep o dopolnitvi letnega načrta pridobivanja nepremičnega premoženja Občine 
Gorje za leto 2020 in Sklep o dopolnitvi letnega načrta razpolaganja z nepremičnim 
premoženjem Občine Gorje za leto 2020  
f) Sklep o nakupu solastniškega deleža v deležu do 228/300 nepremičnine s parc. št. 
247/5 k.o. 2185 Spodnje Gorje  
g) Sklep o nakupu nepremičnine s parc. št. 1111 k.o. 2185 Spodnje Gorje 
15) Informacije župana 
16) Pobude in vprašanja 

 
Župan je na glasovanje dal predlog razširitve dnevnega reda. 
GLASOVANJE: 

ZA 9 
PROTI 0 

Razširitev dnevnega reda je bila sprejeta.  
 
TOČKA 1: POTRDITEV ZAPISNIKA 10. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE 
GORJE Z DNE 1. 7. 2020 
 
Pripombe na zapisnik je podala svetnica Bunderla.  
Svetnik Pretnar pa je prosil, da se popravi zapisnik 9. redne seje. 
 
Ker ni bilo drugih pripomb na zapisnik, je župan dal na glasovanje naslednji sklep: 

1. Občinski svet Občine Gorje sprejme zapisnik 10. redne seje Občinskega sveta 
Občine Gorje, z dne 1. 7. 2020. 

GLASOVANJE: 
ZA 9 
PROTI 1 

Zapisnik je bil sprejet.  
 
TOČKA 2: POTRDITEV ZAPISNIKA 3. IZREDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE 
GORJE Z DNE 14. 9. 2020 
 
Pripombe na zapisnik je podala svetnica Bunderla.  
Ker ni bilo drugih pripomb na zapisnik, je župan dal na glasovanje naslednji sklep: 

1. Občinski svet Občine Gorje sprejme zapisnik 3. izredne seje Občinskega sveta 
Občine Gorje, z dne 14. 9. 2020. 



 

GLASOVANJE: 
ZA 9 
PROTI 0 

Zapisnik je bil sprejet.  
 

TOČKA 3: ODLOK O PRORAČUNU OBČINE GORJE ZA LETO 2021, predlog – prva 
obravnava 
 
Obrazložitev predloga Odloka o proračunu je podala Monika Breznik, višja svetovalka za 
javne finance, gospodarske in družbene dejavnosti. 
 
V razpravi so sodelovali svetnica Bunderla, svetniki Ratek, Pretnar in Kolenc.  
 
Po končani razpravi je župan dal na glasovanje predlog sklepa:  

1. Občinski svet Občine Gorje sprejme predlog Odloka o proračunu Občine Gorje za 
leto 2021 in ga posreduje v 30-dnevno javno razpravo.  

GLASOVANJE: 
ZA 9 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet.  
 

TOČKA 4: ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI 
MEDOBČINSKEGA INŠPEKTORATA IN REDARSTVA OBČIN JESENICE, GORJE, 
KRANJSKA GORA IN ŽIROVNICA, PREDLOG – DRUGA OBRAVNAVA 
 
Obrazložitev je podal Grega Jarkovič, vodja MIRa.  
 
Ker ni bilo razprave, je župan dal na glasovanje naslednji predlog sklepa: 

1. Občinski svet Občine sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o 
ustanovitvi medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Jesenice, Gorje, Kranjska 
Gora in Žirovnica. 

GLASOVANJE: 
ZA 10 
PROTI / 

Sklep je bil sprejet. 
 

TOČKA 5: ODLOČANJE O OBSTOJU JAVNEGA INTERESA GRADITVE ŽIČNIŠKIH 
NAPRAV 
 
Točko je predstavil Aleš Zalar, direktor RTC Zatrnik. Svetnike je seznanil, da bi pri tej točki 
sodeloval tudi pooblaščenec RTC Zatrnika, Uroš Čop.  
 
Točko je obravnaval Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami. 
Predsednica odbora Zdenka Repe je podala kratko poročilo in občinskemu svetu predlagala, 
da sprejme sklep v predlagani obliki.  
 
V prvem krogu razprave, ki je sledila, so z vprašanji sodelovali svetnic Bunderla in Mandeljc, 
svetniki Jakopič, Pretnar, Ratek, Kolenc, Piber. Na njihova vprašanja je odgovarjal Aleš Zalar.  
 



 

Glede na izraženo željo Aleša Zalarja, da bi na seji sodeloval tudi pooblaščene Uroš Čop, je 
župan na glasovanje dal sklep, da se besedo da Urošu Čopu, pooblaščencu RTC Zatrnik.  
GLASOVANJE: 

ZA 7 
PROTI 3 

Sklep je bil sprejet. 
 
Dodatno obrazložitev je podal Uroš Čop, pooblaščence RTC Zatrnika. 
 
V drugem krogu razprave so sodelovali svetnici Mandeljc in Bunderla, svetniki Piber, Ratek, 
Kolenc in Jakopič. Na vsa vprašanja je odgovoril Aleš Zalar.  
 
Svetnik Kolenc je predlagal, da občinski svet sprejem sklep, ki se glasi: 
»Odločanje o predlaganem odloku o koncesijskem aktu za vlečnice Plana 1, Plana 2, Zatrnik 
in Hotunjski vrh se preloži do prve naslednje seje občinskega sveta«.  
 
Župan je odredil 10 minutni odmor.  
 
Nadaljevanje seje. 
 
Župan je povedal, da se o sklepu, ki ga je predlagal svetnik Kolenc ne more glasovati, ker ni 
bilo predloženega gradiva. Pojasnil je tudi, da je sklep, ki ga je sam predlagal zakonit in ima 
vse podlage za odločanje. Vendar, glede na to, da je ogromno dvomov in vprašanj, je 
predlagal, da Aleš Zalar do ene izmed naslednjih sej pripravi odgovor na vsa zastavljena 
vprašanja. Opozoril je tudi, da mora biti najprej izkazan javni interes, šele nato se odloča o 
podeljevanju koncesijskega akta.  
 
Po končani razpravi je župan dal na glasovanje naslednji predloga sklepa:  

1. Za načrtovane vlečnice Hotunjski vrh, Plana 1, Plana 2, Zatrnik je izkazan javni 
interes iz 2. člena Zakona o žičniških napravah za prevoz oseb (Uradni list RS, št. 
126/03, 56/13 in 33/14).  

GLASOVANJE: 
ZA 0 
PROTI 7 

Sklep ni bil sprejet. 
 
Zaradi tehničnih težav pri 5. točki dnevnega reda: Odločanje o obstoju javnega 
interesa graditve žičniških naprav, se je župan, po obravnavi 13. točke: celostna 
prometna strategija občine gorje, CPS, vrnil na obravnavo 5. točke.  
 

TOČKA 6: ELABORAT O OBLIKOVANJU CEN STORITEV OBVEZNE OBČINSKE 
GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE OSKRBE S PITNO VODO V OBČINI GORJE 
 
Uvodno obrazložitev je podal Janez Resman, direktor Infrastrukture Bled. Dodatno 
obrazložitev pa je podala še Irena Gogala, vodja finančne službe. 
 
Elaborat o oblikovanju cen je obravnaval Odbor gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske 
javne službe. Kratko poročilo je podal Edvard Torkar, predsednik odbora. Občinskemu svetu 
je predlagal, da sprejem elaborat.  
 



 

Ker ni bilo razprave je župan dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:  

1. Občinski svet Občine Gorje sprejeme Elaborat o oblikovanju cen storitev obvezne 
občinske gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo v občini Gorje.  

 
GLASOVANJE: 

ZA 9 
PROTI / 

Sklep je bil sprejet. 
 
TOČKA 7: POROČILO O DELU JAVNEGA PODJETJA INFRASTRUKTURA BLED ZA 
LETO 2019 
 
Uvodno obrazložitev je podal Janez Resman, direktor Infrastrukture Bled.  
 
Poročilo o delu je obravnaval Odbor gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne 
službe. Kratko poročilo je podal Edvard Torkar, predsednik odbora. Občinskemu svetu je 
predlagal, da sprejme predlagani sklep.  
 
Ker ni bilo razprave je župan dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:  

1. Občinski svet Občine Gorje se je seznanil s Poročilom o delu javnega podjetja 
Infrastruktura Bled za leto 2019.  

GLASOVANJE: 
ZA 10 
PROTI / 

Sklep je bil sprejet. 
 

TOČKA 8: PROGRAM ZIMSKE SLUŽBE 2020/2021 
 
Uvodno obrazložitev je podal Štefan Korošec, vodja programov pri Infrastruktur Bled.  
 
Tudi to točko je obravnaval Odbor gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe. 
Kratko poročilo je podal Edvard Torkar, predsednik odbora. Občinskemu svetu je predlagal, da 
sprejme predlagani sklep.  
 
V razpravi sta sodelovala svetnica Mandeljc in svetnik Kolenc. Na vprašanja je odgovoril 
Štefan Korošec.  
 
Po končani razpravi je župan dal na glasovanje predlog sklepa: 

1. Občinski svet Občine Gorje sprejme Program zimske službe 2020/2021. 

GLASOVANJE: 
ZA 10 
PROTI / 

Sklep je bil sprejet. 
 

TOČKA 9: POROČILO KONCESIONARJA ZA IZVAJANJE JAVNE SLUŽBE ČIŠČENJE IN 
ODVAJANJA ODPADNIH VODA WTE ZA LETO 2019 
 
Poročilo koncesionarja je predstavil Anže Bizjak, predstavnik podjetja WTE.  



 

V razpravi so sodelovali svetnika Pretnar in Ratek ter svetnici Mandeljc in Bunderla. Na 
vprašanja je odgovoril Anže Bizjak.  
 
Ker ni bilo druge razprave je župan dal na glasovanje predlog sklepa: 

1. Občinski svet Občine Gorje se seznani s poročilom koncesionarja za izvajanje javne 
službe čiščenja in odvodnjavanja odpadnih voda WTE za leto 2019. 

GLASOVANJE: 
ZA 10 
PROTI / 

Sklep je bil sprejet. 
 
TOČKA 10: SKLEP O DOLOČITVI CEN PROGRAMOV VZGOJNO-
IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA OSNOVNA ŠOLA GORJE, ENOTA VRTEC GORJE 
 
Uvodno obrazložitev je podala Mojca Brejc, ravnateljica Osnovne šole Gorje.  
 
Sklep o določitvi cen programov je obravnaval tudi Odbora za negospodarske javne službe, 
družbene dejavnosti ter javnih financ. Predsednik odbora Ivan Ratek je podal kratko poročilo 
občinskemu svetu je predlagal, da sprejme predlagani sklep.  
 
V razpravi je sodeloval svetnik Kolenc. Na njegova vprašanja je odgovarjala ravnateljica 
Mojca Brejc.  
 
Ker ni bilo druge razprave je župan dal na glasovanje predlog sklepa: 

1. Občinski svet Občine Gorje sprejme Sklep o določitvi cen programov Vzgojno–
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Gorje – enota Vrtec Gorje. 

GLASOVANJE: 
ZA 10 
PROTI / 

Sklep je bil sprejet. 
 

11. TOČKA: KONČNO POROČILO O OPRAVLJENIH NADZORIH O  
A) ZAKLJUČNEM RAČUNU PRORAČUNA OBČINE GORJE ZA LETO 2019 
 
Župan je odredil 20 minutni odmor.  
 
Nadaljevanje seje. 
 
Obrazložitev končnega poročila o zaključnem računu proračuna je podala Metka Bobič, 
predsednica Nadzornega odbora Občine Gorje.  
 
V razpravi je sodelovala svetnica Bunderla. Na vprašanja sta odgovarjala Predsednica NO, 
Metka Bobič in župan Peter Torkar.  
 
Župan je zaključil razpravo in dal na glasovanje naslednji predlog sklepa: 

Občinski svet Občine Gorje se je seznanil s Končnim poročilom Nadzornega odbora 
Občine Gorje o opravljenem nadzoru zaključnega računa proračuna Občine Gorje za 
leto 2019. 

 



 

GLASOVANJE: 
ZA 9 
PROTI 1 

Sklep je bil sprejet. 
 
B) LETNEM RAZPOLAGANJU S PREMOŽENJEM OBČINE GORJE ZA LETO 2019 
 
Obrazložitev končnega poročila o letnem razpolaganju s premoženjem Občine Gorje za leto 
2019 je tudi predstavila predsednica NO, Metka Bobič.  
 
V razpravi je sodelovala svetnica Bunderla. Na vprašanja sta odgovarjala Predsednica NO, 
Metka Bobič in župan Peter Torkar.  
 
Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje predlog sklepa: 

Občinski svet Občine Gorje se je seznanil s Končnim poročilo Nadzornega odbora 
Občine Gorje o opravljenem nadzoru letnega razpolaganja s premoženjem Občine 
Gorje. 

GLASOVANJE: 
ZA 10 
PROTI / 

Sklep je bil sprejet. 
 
TOČKA 12: PROGRAM DELA NADZORNEGA ODBORA OBČINE GORJE ZA LETO 
2021 
 
Tudi to točko je predstavila predsednica NO, Metka Bobič.  
 
V razpravi je sodelovala svetnica Bunderla. Na vprašanja sta odgovarjala Predsednica NO, 
Metka Bobič in župan Peter Torkar.  
 
Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje predlog sklepa: 

1. Občinski svet Občine Gorje se je seznanil s Programom dela Nadzornega odbora 
občine Gorje za leto 2021. 

GLASOVANJE: 
ZA 10 
PROTI / 

Sklep je bil sprejet. 
 
13. TOČKA: CELOSTNA PROMETNA STRATEGIJA OBČINE GORJE, CPS 
 
Kratek uvod je podal župan, nato pa je besedo predal Katji Miklič, predstavnica podjetja PNZ 
svetovanje, projektiranje d.o.o..  
 
Celostno prometno strategije Občine Gorje je obravnaval Odbor za gospodarstvo, varstvo 
okolja in gospodarske javne službe. Predsednik Torkar je podal kratko poročilo in predlagal 
občinskemu svetu, da sprejme predlagani sklep.  
 
Župan je odprl razpravo. V njej sta sodelovala svetnica Bunderla in svetnik Pretnar. Katja 
Miklič je sproti odgovarjala na vprašanja.   
 



 

 
Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje predlog sklepa: 

Občinski svet Občine Gorje sprejme Celostno prometno strategijo Občine Gorje. 

GLASOVANJE: 
ZA 10 
PROTI / 

Sklep je bil sprejet. 
 
Ponovna obravnava pete točke.  
 

TOČKA 5: ODLOČANJE O OBSTOJU JAVNEGA INTERESA GRADITVE ŽIČNIŠKIH 
NAPRAV  
 
Župan je svetnike seznanil, da se zaradi tehničnih in drugih težav ponovno vračajo na 
odločanje o peti točki dnevnega reda. K razpravi je še enkrat povabil Aleša Zalarja, direktorja 
RTC Zatrnik in Uroša Čopa, pooblaščena RTC Zatrnika.  
 
Župan je na glasovanje dal predloge sklepov: 

Odpravi se izglasovani sklep pod 5. točko današnjega dnevnega reda.  

GLASOVANJE: 
ZA 10 
PROTI / 

Sklep je bil sprejet. 
 

Nadaljuje se razprava izoblikovanja sklepov in glasovanja o točki 5. dnevnega reda. 

GLASOVANJE: 
ZA 9 
PROTI 1 

Sklep je bil sprejet. 
 
Župan se je svetnici Bunderla opravičil, ker je spregledal njeno prijavo k razpravi in jo pozval, 
naj poda proceduralni predlog.  
 
Nato je besedo dal svetniku Pibru, ker je imel, v prvem delu 5. točke, tehnične težave.  
Svetik Kolenc je predlagal, da se odločanje o predlaganem odloku o podelitvi koncesijskega 
akta za vlečnice Plana 1, Plana 2, Zatrnik in Hotunjski vrh, prestavi do prve seje.  
 
Svetnika Ratka pa je pozval naj ponovi predlog sklepa, ki ga je predlagal v prvem delu 5. 
točke.  
 
Župan je najprej dal na glasovanje predlog sklepa svetnika Kolenca: 

Odločanje o predlaganem Odloku o koncesijskem aktu za vlečnice Plana 1, Plana 2, 
Zatrnik in Hotunjski vrh se preloži do prve naslednje seje občinskega sveta.  

GLASOVANJE: 
ZA 3 
PROTI 7 

Sklep ni bil sprejet. 
 
 



 

Nato je na glasovanje dal še predlog svetnika Ratka: 

Zaradi pridobitve dodatne pisne dokumentacije in dokazil se odločanje o izkazanem 
javnem interesu za načrtovanje vlečnice Plana 1, Plana 2, Zatrnik in Hotunjski vrh 
prestavi na naslednjo sejo občinskega sveta.  

 
GLASOVANJE: 

ZA 7 
PROTI / 

Sklep je bil sprejet. 
 

14. TOČKA PREMOŽENJSKO PRAVNE ZADEVE:  
A) sklep o ukinitvi statusa javnega dobrega na zemljišču s parcelno številko 720/2 k. 
o. 2187 Zgornje Gorje 
B) sklep o ukinitvi statusa javnega dobrega na zemljišču s parcelno številko 327/10 k. 
o 2188 Poljšica  
C) sklep o ukinitvi statusa javnega dobrega na zemljišču s parcelno številko 719/2 k. 
o 2187 Zgornje Gorje  
D) sklep o ukinitvi javnega dobrega na zemljišču s parcelno številko 509 in 743/10 k. 
o 2187 Zgornje Gorje  
E) sklep o dopolnitvi letnega načrta pridobivanja nepremičnega premoženja občine 
Gorje za leto 2020 in sklep o dopolnitvi letnega načrta razpolaganja z nepremičnim 
premoženjem občine Gorje za leto 2020 
F) Sklep o nakupu solastniškega deleža v deležu do 228/300 nepremičnine s parc. št. 
247/5 k. o 2185 Spodnje Gorje 
G) sklep o nakupu nepremičnine s parcelno številko 1111 k. o 2185 Spodnje Gorje 
 
A) Sklep o ukinitvi statusa javnega dobrega na zemljišču s parcelno številko 720/2 k. 
o. 2187 Zgornje Gorje 
 
Barbara Whitfield je podala uvodno obrazložitev. 
 
To točko je obravnaval Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami. 
Predsednica Zdenka Repe je podala kratko obrazložitev in občinskemu svetu predlagala, da 
sprejme sklep.  
 
Ker ni bilo razprave, je župan dal na glasovanje predlog sklepa:  

Občinski svet Občine Gorje sprejme sklep, da se na zemljišču s parcelno številko 720/2 
k. o. 2187 Zgornje Gorje ukine status grajenega javnega dobrega ter se prenese 
lastninska pravica na Republiko Slovenijo. 

GLASOVANJE: 
ZA 9 
PROTI / 

Sklep je bil sprejet. 
 
B) Sklep o ukinitvi statusa javnega dobrega na zemljišču s parcelno številko 327/10 k. 
o 2188 Poljšica  
 
Barbara Whitfield je podala uvodno obrazložitev. 
 



 

To točko je obravnaval Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami. 
Predsednica Zdenka Repe je podala kratko obrazložitev in občinskemu svetu predlagala, da 
sprejme sklep.  
 
Ker ni bilo razprave, je župan dal na glasovanje predlog sklepa:  

1. Občinski svet Občine Gorje sprejeme sklep, da se na zemljiščih s parc. št. 327/10 k.o. 
2188 Poljšica ukine status grajenega javnega dobrega ter se vzpostavi lastninska 
pravica v korist Občine Gorje. 

GLASOVANJE: 
ZA 9 
PROTI / 

Sklep je bil sprejet. 
 
C) Sklep o ukinitvi statusa javnega dobrega na zemljišču s parcelno številko 719/2 k. 
o 2187 Zgornje Gorje  
 
Barbara Whitfield je podala uvodno obrazložitev. 
 
To točko je obravnaval Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami. 
Predsednica Zdenka Repe je podala kratko obrazložitev in občinskemu svetu predlagala, da 
sprejme sklep.  
 
Ker ni bilo razprave, je župan dal na glasovanje predlog sklepa:  

1. Občinski svet Občine Gorje sprejeme sklep, da se na zemljiščih s parc. št. 719/2  k.o. 
2187 Zgornje Gorje ukine status grajenega javnega dobrega ter se vzpostavi 
lastninska pravica v korist Občine Gorje. 

GLASOVANJE: 
ZA 10 
PROTI / 

Sklep je bil sprejet. 
 
D) Sklep o ukinitvi javnega dobrega na zemljišču s parcelno številko 509 in 743/10 k. 
o 2187 Zgornje Gorje  
 
Barbara Whitfield je podala uvodno obrazložitev. 
 
To točko je obravnaval Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami. 
Predsednica Zdenka Repe je podala kratko obrazložitev. Povedala je, da je odbor zavzel 
stališče, da se predlagani parceli ne izvzameta iz javnega dobra, ker sta poti še vedno v 
uporabi. Odbor tudi predlaga, da se opravi ogled na terenu. Predlagan sklep ni bil sprejet.  
 
V razpravi je sodelovala svetnica Bunderla.  
 
Ker ni bilo razprave, je župan dal na glasovanje predlog sklepa:  

Občinski svet Občine Gorje sprejeme sklep, da se na zemljiščih s parc. št. 509 in 
743/10 k.o. 2187 Zgornje Gorje ukine status grajenega javnega dobrega ter se 
vzpostavi lastninska pravica v korist Občine Gorje. 

 
 
 



 

GLASOVANJE: 
ZA / 
PROTI 9 

Sklep ni bil sprejet. 
 
E) Sklep o dopolnitvi letnega načrta pridobivanja nepremičnega premoženja občine 
Gorje za leto 2020 in sklep o dopolnitvi letnega načrta razpolaganja z nepremičnim 
premoženjem občine Gorje za leto 2020 
 
Barbara Whitfield je podala uvodno obrazložitev. 
 
To točko je obravnaval Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami. 
Predsednica Zdenka Repe je podala kratko obrazložitev in občinskemu svetu predlagala, da 
sprejme sklep.  
 
Ker ni bilo razprave, je župan dal na glasovanje predloga sklepov:  

1. Občinski svet Občine Gorje  sprejme dopolnitev letnega načrta pridobivanja 
nepremičnega premoženja Občine Gorje  za leto 2020. 
2. Občinski svet Občine Gorje  sprejme dopolnitev letnega načrta razpolaganja z 
nepremičnim premoženjem Občine Gorje za leto 2020. 

GLASOVANJE: 
ZA 9 
PROTI / 

Sklepa sta bila sprejeta. 
 
F) Sklep o nakupu solastniškega deleža v deležu do 228/300 nepremičnine s parc. št. 
247/5 k. o 2185 Spodnje Gorje 
 
Barbara Whitfield je podala uvodno obrazložitev. 
 
To točko je obravnaval Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami. 
Predsednica Zdenka Repe je podala kratko obrazložitev in občinskemu svetu predlagala, da 
sprejme sklep.  
 
Ker ni bilo razprave, je župan dal na glasovanje predlog sklepa:  

Občinski svet Občine Gorje sprejme sklep o nakupu solastniškega deleža v deležu do 
228/300 nepremičnine s parc. št. 247/5 k.o. 2185 Spodnje Gorje. 

GLASOVANJE: 
ZA 10 
PROTI / 

Sklep je bil sprejet. 
 
G) sklep o nakupu nepremičnine s parcelno številko 1111 k. o 2185 Spodnje Gorje 
 
Barbara Whitfield je podala uvodno obrazložitev. 
 
To točko je obravnaval Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami. 
Predsednica Zdenka Repe je podala kratko obrazložitev in občinskemu svetu predlagala, da 
sprejme sklep.  
 



 

Ker ni bilo razprave, je župan dal na glasovanje predlog sklepa:  

Občinski svet Občine Gorje sprejme sklep o nakupu nepremičnine s parc. št. 1111 k.o. 
2185 Spodnje Gorje. 

GLASOVANJE: 
ZA 9 
PROTI / 

Sklep je bil sprejet. 
 
TOČKA 15: INFORMACIJE ŽUPANA 
 
Covid informacije v Gorjah. 
Zaključek investicije na Poljšici in začetek obnove ceste na Laze 
 
TOČKA16: POBUDE IN VPRAŠANJA 
 

9. RENA SEJA 
 

VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Anja Bunderla 
Ni dobila odgovora, koliko je pogodbena kazen za nedokončanje del v primeru Poljšice?  
 

10. REDNA SEJA 
 

VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Pavel Jakopič 
Delno je zadovoljen z odgovorom.  
 

VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Anja Bunderla 
1. Pripomba na odgovor, ki ga je občina pripravila za svetnika Jakopiča; 2. vprašanje. 
Kot svetnica je bila izločena iz občinskega sveta, vseh odborov. Na občino je poslala zahtevo 
po dokumentih, pričakovala v najkrajšem času odgovor, ki ga ni bilo, zato ji ni preostalo 
drugega, kot da je javila informacijskemu pooblaščencu.  
2. Občina je neodzivna na pisanja občanov.  
3. Nasmejal jo je stavek, da še do danes ni bila ugotovljena nobena kršitev, ki jih je svetnica 
prijavila organom. Pričakovala je poročilo NO o pismu iz Ljubljane, o ničnosti pogodbe zaradi 
prepovedi poslovanja. Prav tako se veliko govori o policijskih preiskavah na občini Gorje.  
4. Ponovno predlaga, da se zapisniki pišejo dosledno in da se razprave povzemajo.  
5. Ponovno predlaga sodelovanje aktivno sodelovanje vaških odborov in svetnikov pri 
pripravi proračuna. Predlagala je, da se uvede participativni proračun.  
6. Glasovanje v AS Podhom; občina pravi, da ne ve koliko glasov ima občina. Bila je na seji AS 
Podhom in podžupanje je glasovala s šestimi glasovi.  
7. Krožijo informacije, da je policija na občini preiskovala razpis za mini buse. Kdaj je bila 
policija na občini? 
8. Zanimalo jo je, na kateri seji bo predstavljen rezultat strategije oskrbe s pitno vodo. Po 
dokumentih je razvidno, da je zadeva zaključena in v celoti plačana, izvajalec je bil pa zavod 
Marka Kapusa. 
9. OPPN Vršce; kakšno je stališče občine. ali se nadaljuje ali se ustavi? Turistično društvo se 
je odločilo za nadaljevanje. Stališče javnosti, civilne iniciative in svetnice ostajajo enake, 
Vršce so in bodo pašnik. 



 

10. Že na 9. redni seji je predlagala, da bi na določenih občinskih travnikih pustili rasti in 
cveteti travnike, ki bi lahko predstavljali učni herbarij. Na njen predlog ni bilo odziva oz. je 
bil fizični odziv, da so bili travniki pokošeni. Predlog še vedno ostaja.  
 

ODGOVOR - župan 
Odgovori bodo dani pisno.  

 
NOVA VPRAŠANJA IN POBUDE (11. REDNA SEJA) 
 

VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Anja Bunderla 
1. Objava letnega načrta programa dela občinskega sveta z okvirnimi datumi. Težave ime, 
ker dobi en teden pred sejo veliko gradiva in potem se ga še pošilja naknadno.  
2. Ponovno je poudarila, da so ljudje nezadovoljni z odzivnostjo občinske uprave. Sprašujejo 
po mailu, odgovora ne dobijo.  
3. Zanima jo, zakaj se cene občinskih zemljišč in za katere se zanimajo občani iz seje v sejo 
višajo po par tisoč evrov? Recimo eno zemljišče ob Vintgarju je bilo sprva da okrog 3.000, na 
naslednji seji 7.000 evrov, sedaj pa že, misli, da skoraj 10.000 tisoč evrov. Zakaj?  
4. Ni bila obveščena, ali je je občinsko zemljišče na Zatrniku prodano in če se je, kateremu 
ponudniku?  
5. Oktobra je Občina Gorje nakazala zavodu Marka Kapusa 9.800 evrov. Zahtevo je že poslala 
na občino.  
6. Zanima jo, ali bodo res na Pokljuko naselili rise? 
 

ODGOVOR - župan 
Odgovori bodo podani pisno.  
 

VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Urban Jan 
1. Kdaj je predvideno asfaltiranje ceste v Mevkšu? Na robu ceste manjka še asfalt. Pohvalil je 
izvajalce za dobro opravljeno delo.  
2. Izpostavil je problem parkiranja avtodomom na makadamskem in asfaltnem parkirišču 
zraven vežic v Zgornjih Gorjah. Po leti je bil kar velik problem. Prišli so proti večeru in zjutraj 
odšli. Postavili so mize, ležalnike, raztegnili tende in prespali. Velikokrat je videl, da se je 
redar kar peljal mimo, ko se bili avtodomi parkirani. Kako je dogovorjeno z redarji? 
3. Ali je kaj novega z novim Gorjanskim domom? 
 

ODGOVOR - župan 
Na vprašanja bo odgovorjeno pisno.  
 

VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Primož Pretnar 
1. Podal je pobudo za sanacijo cestišča od hišne številke Poljšica 44b do hišne številke 45. V 
času gradnje se je po tem delu cestišča izvajal transport z gradbenimi stroji. Cesta, ki že prej 
ni bila v dobrem stanju, je še dodatno poškodovana. Ravno tako pa bi bilo potrebno izvesti 
sanacijo s podpornim zidom v dolžini cca. 30 do 40 metrov. 
2. Zahvala; prva in druga faza na Poljšici sta zaključeni. Potrebni so še manjši lepotni 
popravki in potem bo Poljšica ena izmed bolje urejenih vasi. Vaščani so na to zelo ponosni in 
se je ob tej priložnosti najlepše zahvalil gospodu županu, ki je vložil veliko veliko naporov, 
da je projekt uspešno izveden. Občinski upravi, ki je bila ažurni partner pri projektu, kljub 
kadrovski podhranjenosti v tistem obdobju. Od občinske uprave je dobival odgovore v eni 
uri. Vaščanom, ki so s svojim znanjem, predlogi in angažiranostjo pripomogli, da je bil projekt 



 

na Poljšici uspešno izveden. Osebno pa se je zahvalil Marjanu, ki je bil pripravljen prisluhniti 
željam in potrebam vaščanom in s tem dejanjem močno izboljšal kvaliteto življenja na vasi. 
Posebna zahvala gre poljšiškim gospodinjam, ki so skrbele, da ni primanjkovalo kave, čaja in 
vode in sokov za delavce. Leto gradnje je kar dolgo obdobje in prišli so tako slabi kot dobri 
trenutki. Na koncu so se z vsemi razšli v prijateljskem odnosu in obljubo, če se kje srečajo, 
da gremo z veseljem na kavo. 
 
 

ODGOVOR - župan 
Podan bo pisen odgovor.  
 

VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Ivan Ratek 
1. 1. Pritožbe dobiva s postaje s Krnice. Avtobusi se ustavljajo, turisti gredo na potrebo, ki jo 
opravijo kar za ograjo, od koder zelo smrdi. Predlagal je, da se tam postavi WC.  
2. Zapisniki niso vredu.  
3. Na avtobusni postaji zraven Mercator trgovine, proti Pokljuki, kjer je križišče za Grabče in 
blokom, je potrebno nekaj narediti. Ve, da je občina že nekajkrat pošiljala na direkcijo 
prošnjo za postavitev ogledala, pa ga še ni. Na avtobusni postaji stojijo avtobusi, tovornjaki.  
 

ODGOVOR - župan 
Tudi na ta vprašanja bo dogovorjeno pisno.  
 
 

 
Seja se je zaključila ob 23:37 uri.  
 
 
Po tonskem zapisu: 
Nuša Jesenšek 
 
 
 
          Župan Občine Gorje 
          Peter Torkar  
 
 
 


	1)
	POTRDITEV ZAPISNIKA 11. REDNE SEJE
	OBČINSKEGA SVETA OBČINE GORJE Z DNE
	11. 11. 2020
	Z A P I S N I K
	GLASOVANJE:
	GLASOVANJE:
	Svetnica Bunderla je spraševala, zakaj na dnevnem redu ni kadrovskih zadev. Župan ji je pojasnil, da se zaradi zdravstvenih težav v občinski upravi in kadrovske stiske gradivo za to točko ni uspelo pripraviti do roka in da je v kratkem predvidena izre...
	Ker ni bilo drugih predlogov za umik ali razširitev dnevnega reda, je župan dal na glasovanje predlagan dnevni red.
	GLASOVANJE:
	GLASOVANJE:
	GLASOVANJE:
	GLASOVANJE:
	GLASOVANJE:
	GLASOVANJE:
	GLASOVANJE:
	GLASOVANJE:
	GLASOVANJE:
	GLASOVANJE:
	GLASOVANJE:
	GLASOVANJE:
	GLASOVANJE:
	GLASOVANJE:
	GLASOVANJE:
	GLASOVANJE:
	GLASOVANJE:
	GLASOVANJE:
	GLASOVANJE:
	GLASOVANJE:
	GLASOVANJE:
	GLASOVANJE:
	GLASOVANJE:
	GLASOVANJE:
	GLASOVANJE:
	GLASOVANJE:
	GLASOVANJE:
	GLASOVANJE:

